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Abstract (en)
[origin: WO2019201976A1] An escapement mechanism (1) with a rest lever for a timepiece comprising a regulator component (2) of the balance-
and-spring type, comprising an escapement wheel (3) provided with a series of peripheral teeth (31), and a rest lever (5) comprising a first and
a second rest pallet (52, 53) respectively arranged at one end of a first and of a second arm and capable of alternately engaging a tooth of the
escapement wheel (3) with every stepped rotation of the escapement wheel and of the lever about their respective axes of rotation. According to the
invention, this mechanism comprises at least one impulse pallet (21, 22) which can be mounted on the regulator component (2) in order to transfer
an impulse by sliding a tooth of the escapement wheel on an impulse plane (p) of said impulse pallet once in at least every two oscillations of said
regulator component, whereas the rest lever comprises a member (51) for permanent rotational kinematic linking to said regulator component. The
invention also relates to a timepiece comprising such an escapement mechanism.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un mécanisme d'échappement (1) à ancre de repos pour une pièce d'horlogerie comportant un organe régulateur
(2) de type balancier spiral, comportant un mobile d'échappement (3) doté d'une série de dents (31) périphériques, et une ancre de repos (5)
comportant une première et une seconde palettes de repos (52, 53) agencées respectivement à une extrémité d'un premier et d'un second bras et
aptes à engager alternativement une dent du mobile d'échappement (3) à chaque pas de rotation du mobile d'échappement et de l'ancre autour de
leur axe de rotation respectif. Selon l'invention, ce mécanisme comporte au moins une palette d'impulsion (21, 22) apte à être fixée sur un dit organe
régulateur (2) pour transmettre une impulsion par glissement d'une dent du mobile d'échappement sur un plan d'impulsion (p) de ladite palette
d'impulsion une fois au moins toutes les deux oscillations dudit organe régulateur alors que l'ancre de repos comporte un membre (51) de liaison
cinématique permanente en rotation au dit organe régulateur.L'invention concerne également une pièce d'horlogerie comportant un tel mécanisme
d'échappement.
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